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Fundusz Regionu Wał-
brzyskiego, jako instytucja 
otoczenia biznesu, odgrywa 
kluczową rolę w rozwoju mi-
kro, małych i średnich przed-
siębiorstw. W ciągu swojej 
32-letniej historii, wałbrzy-
ska fundacja udzieliła blisko 
6 tysięcy pożyczek na kwotę 
przekraczającą 788 milionów 
złotych, co przyczyniło się do 
powstania ponad 1000 no-
wych firm. Jednak to ostatnie 
11 lat pod przewodnictwem 
Roberta Jagły przyniosło 
przełomowe zmiany - aż 
691 milionów złotych trafiło 

FRW zmienia oblicze 
biznesu

do niemal 4 tysięcy przed-
siębiorstw z całego kraju! 
Fundzusz, oprócz udzielania 
pożyczek, angażuje się także 
w organizację szkoleń, kon-
ferencji i wspieranie cennych 
inicjatyw społecznych.

Wkład Funduszu Regionu 
Wałbrzyskiego w rozwój 
przedsiębiorczości - nie tylko 
w naszym regionie - jest nie-
zaprzeczalny. W czym tkwi 
tajemnica sukcesu?

Robert Jagła: – Definicja 
sukcesu dla każdego bę-
dzie inna. Dla mnie sukces 
to równowaga w życiu, 
bezpieczeństwo, zaufanie i 
spełnienie. W życiu zawodo-
wym sukcesem są dla mnie 
przede wszystkim osiągnię-
cia każdego z klientów Fun-
duszu Regionu Wałbrzyskie-
go i prowadzonych przez 
nich firm. Nowe możliwości 
finansowania dla przedsię-
biorców wzmacniają ich 
aktywność inwestycyjną 
oraz realnie wpływające 
na rozwój działalności go-
spodarczej. Dokonania 
przedsiębiorców są zatem 
naszymi sukcesami, dlatego 
każdy wniosek o wsparcie fi-
nansowe traktujemy bardzo 
indywidualnie. Pozwalamy 
rozwijać skrzydła przed-
siębiorcom, słuchamy ich 
potrzeb. Jesteśmy otwarci 
na innowacyjne pomysły, 
ponieważ wiemy, że do wy-
marzonego biznesu dzieli 
ich tylko krok.

Co czeka Fundusz Regionu 
Wałbrzyskiego w najbliższej 
przyszłości?

– Lada dzień będziemy reali-
zowali zupełnie nowy pro-
gram dla podmiotów eko-
nomii społecznej. Od 2017 
roku udzielaliśmy pożyczek 
na ich założenie oraz roz-
wój, a teraz powracamy do 
ich finansowania. Z poży-
czek będą mogły skorzystać 
przedsiębiorstwa społeczne 
z województwa dolnoślą-
skiego, wielkopolskiego, 

lubuskiego, pomorskiego, 
kujawsko-pomorskiego i 
zachodniopomorskiego. 
Preferencyjne wsparcie fi-
nansowe będzie możliwe 
zarówno na założenie PES, 
jak i na jego dalszy rozwój. 
Maksymalna kwota finaso-
wania wyniesie nawet 500 
tysięcy złotych. I - co ważne 
- podmioty te będą mogły 
się ubiegać o umorzenie 
25% wypłaconego kapitału, 
pod warunkiem osiągnięcia 
wymiernych korzyści spo-
łecznych. To bardzo dobra 
informacja, ponieważ pod-
mioty ekonomii społecznej 
wymagają w Polsce istot-
nego wsparcia finansowe-
go, które pozwoli im na 
prowadzenie działalności w 
sposób ciągły oraz umożliwi 
utworzenie nowych miejsc 
pracy. W sumie rozdyspo-
nujemy blisko 8 milionów 
złotych na rzecz PES-ów.

A co z osobami, które dopie-
ro stawiają pierwsze kroki w 
świecie biznesu?

– Czekamy na rozstrzygnię-
cie przetargu w ramach Rzą-
dowego Programu Pierwszy 
Biznes – Wsparcie w Starcie. 
Programu, który niezmien-
nie od lat cieszy się dużym 
powodzeniem wśród osób 
zaczynających przygodę z 
biznesem. O nisko oprocen-
towane pożyczki na rozpo-

częcie własnej działalności 
gospodarczej mogli do tej 
pory w FRW starać studen-
ci, absolwenci, osoby bez-
robotne oraz poszukujący 
pracy opiekunowie osób 
z niepełnosprawnościami. 
Mamy nadzieję nadal dys-
trybuować te środki finan-
sowe.

Zatrzymajmy się na chwilę 
przy społecznej odpowied-
niości biznesu. Fundusz jest 
bowiem przykładem insty-
tucji, której bliska jest owa 
wrażliwość.

– To istotny aspekt naszej 
działalności. Nie sposób 
pominąć potrzeb społecz-
ności, w której działamy od 
blisko 32 lat. W ciągu roku 
wspieramy kilkadziesiąt 
inicjatyw. Pomagamy, jak 
umiemy tym, którzy potra-
fią zarazić nas swoją pasją i 
przekonać, że nie ma rzeczy 
niemożliwych. Tak było w 
przypadku chociażby Wał-
brzyskiego Klubu Górskie-
go i Jaskiniowego, którego 
wyprawa do Turcji zaowo-
cowała odkryciem 100-me-
trowej studni, nazwaną 
na naszą cześć „Studnią 
FRW”. Innym przykładem 
jest wsparcie walczących 
o awans do ekstraklasy 
koszykarzy Górnika Wał-
brzych.

(AJ)

Serwis Motoryzacyjny Goliat

ZATRUDNI
wykwalifikowanego 

MECHANIKA samochodowego 
z doświadczeniem

ZAROBKI 6000 – 11000 zł brutto

WULKANIZATORA z doświadczeniem
ZAROBKI do 7000 zł brutto

ul. Skarżyska 6 w Wałbrzychu
tel. 74 842 65 92
zmprocki@goliat.walbrzych.pl
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WÓJT GMINY 
STARE BOGACZOWICE

WÓJT GMINY STARE BOGACZOWICE

Zawiadamia, że w okresie od 21.03.2024 r.

do dnia 11.04.2024 r. w Urzędzie Gminy w Starych 

Bogaczowicach przy ulicy Głównej 132 na tablicy 

ogłoszeń oraz stronie internetowej 

www.bip.starebogaczowice.ug.gov.pl 

zostanie wywieszony wykaz nr 1/2024 nieruchomości 

niezabudowanych przeznaczonych  do sprzedaży 

w trybie przetargowym oraz wykaz nr 2/2024 

nieruchomości niezabudowanych przeznaczonych  

do sprzedaży w trybie przetargu ograniczonego.
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Rozmawiając z miesz-
kańcami powiatu wałbrzy-
skiego dało się zauważyć, że 

program wyborczy Komite-
tu Wyborczego Wyborców 
Powiat dla Gmin wzbudza 

duże zainteresowanie ze 
względu na swoją praktycz-
ność i realistyczne podejście 

do rozwiązywania lokalnych 
problemów. Dziś przybliżę 
kilka kluczowych aspektów 

Powiat dla gmin

naszego planu na niedaleką 
przyszłość, które wyróżniają 
go na tle innych propozycji.

Nasz program został stwo-
rzony z myślą o konkretnych 
potrzebach naszego społe-

czeństwa i skupia się na dzia-
łaniach mających bezpośredni 
wpływ na poprawę jakości 
życia mieszkańców wszystkich 
gmin powiatu wałbrzyskiego. 
Prześledzenie tych kluczowych 
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punktów pozwoli lepiej zrozu-
mieć, w jaki sposób KWW Po-
wiat dla Gmin zamierza działać 
na rzecz naszej społeczności 
oraz jakie korzyści mogą wy-
niknąć z realizacji proponowa-
nych działań. Wszystkie punkty 
naszego programu mają istot-
ne znaczenie, jednak dzisiaj 
skupię się na trzech, które są 
dla mnie szczególnie ważne.

Budowa i rozwój zinte-
growanego systemu komu-
nikacyjnego ze szczególnym 
uwzględnieniem potrzeb 
młodzieży dojeżdżającej do 
szkół ponadpodstawowych 
na terenie Wałbrzycha, Świe-
bodzic, Świdnicy. W tym celu 
konieczna jest współpraca z 
przewoźnikami świadczący-
mi usługi transportu zbioro-
wego oraz jednostkami sa-
morządu terytorialnego.

Wdrożenie zintegrowane-
go systemu komunikacyjnego 
wymaga ścisłej współpracy 
między władzami lokalnymi, 
przewoźnikami świadczącymi 
usługi transportu zbiorowego, 
a także placówkami eduka-
cyjnymi. Jako przedsiębiorca 
działający w tej sferze, mogę 
z całą odpowiedzialnością po-
wiedzieć, że dziś daleko jest 
nam do ideału. Dlaczego? Po-
nieważ współpraca ta musi 
opierać się na wzajemnym 
zrozumieniu i partnerskiej re-
lacji. Niestety, tego nam dziś 
brakuje, a tylko w ten sposób 

możemy skutecznie działać na 
rzecz mieszkańców, a przede 
wszystkim młodzieży uczącej 
się w naszym regionie.

KWW Powiat Dla Gmin 
ma pomysły jak ten problem 
rozwiązać i wdrożyć w życie. 
Pierwszym krokiem w budowie 
tego systemu jest przeprowa-
dzenie analizy potrzeb trans-
portowych młodzieży i osób 
pracujących dojeżdżających 
do szkół oraz do zakładów pra-
cy. Ważne jest, aby zidentyfiko-
wać główne trasy dojazdowe 
oraz określić preferencje i ocze-
kiwania dotyczące transpor-
tu publicznego. Dopiero na 
podstawie tych danych moż-
liwe będzie zaprojektowanie 
optymalnego planu komuni-
kacyjnego, uwzględniającego 
różnorodność potrzeb oraz 
efektywne wykorzystanie ist-
niejącej infrastruktury trans-
portowej. Jednym z głównych 
celów jest stworzenie systemu 
transportowego, który będzie 
skutecznie integrował róż-
ne środki transportu, umoż-
liwiając płynne i wygodne 
podróże młodzieży do szkół. 
Konieczne jest tu uwzględ-
nienie specyficznych potrzeb 
tej grupy społecznej, takich 
jak dostosowanie godzin kur-
sowania do np. planu lekcji. 
Niemniej ważnym elementem 
tego systemu będzie promo-
wanie alternatywnych środ-
ków transportu, takich jak 

np. kolej. Dzięki temu, osoby 
korzystające z dojazdów będą 
miały większy wybór i ela-
styczność w podróżowaniu. 
Warunkiem jest jednak ścisłe 
skorelowanie tych sieci, by 
optymalnie dopasować go-
dziny odjazdów i przyjazdów 
poszczególnych autobusów i 
pociągów. Istotnym aspektem 
sukcesu tego projektu jest 
regularna ocena i monitoro-
wanie jego funkcjonalności, 
wraz z przeprowadzeniem 
konsultacji z użytkownikami 
w celu identyfikacji ewentual-
nych problemów i możliwości 
doskonalenia systemu. Budo-
wa zintegrowanego systemu 
komunikacyjnego, to inwesty-
cja w przyszłość naszego po-
wiatu, która nie tylko poprawi 
jakość życia młodych miesz-
kańców, ale także przyczyni się 
do poprawy warunków życia 
osób dojeżdżających do pracy. 
Współpraca pomiędzy władza-
mi lokalnymi, przewoźnikami, 
a także społecznością zarówno 
tą pobierająca edukację jak i 
tą pracującą, jest kluczowa dla 
osiągnięcia tego celu.

Szkolnictwo branżowe – 
tworzenie nowych klas od-
zwierciedlających potrzeby 
pracodawców w większych 
miejscowościach naszego 
powiatu.

W dynamicznie zmienia-
jącym się środowisku gospo-
darczym połączenie edukacji 

z wymaganiami rynku pracy 
jest podstawowym wyzwa-
niem. Szkolnictwo branżowe 
odgrywa kluczową rolę w 
przygotowaniu młodych lu-
dzi do wejścia na rynek pracy, 
dostarczając im praktycznych 
umiejętności i kwalifikacji nie-
zbędnych do zatrudnienia w 
konkretnej branży. W odpo-
wiedzi na te potrzeby KWW 
Powiat Dla Gmin proponuje 
utworzenie klas lub nowych 
placówek edukacyjnych, które 
będą odzwierciedlały aktualne 
i przyszłe potrzeby pracodaw-
ców. Tak samo jak w przypad-
ku transportu, niezbędne jest 
przeprowadzenie analizy za-
potrzebowania na konkretne 
zawody i umiejętności wśród 
lokalnych firm. Konsultacje 
z przedstawicielami sektora 
prywatnego oraz instytucjami 
związanymi z rozwojem go-
spodarczym są niezbędne dla 
zidentyfikowania obszarów, w 
których brakuje wykwalifiko-
wanej kadry. Do przeprowa-
dzenia tego typu operacji nie 
potrzeba nam drogich stra-
tegii. Kluczowym elementem 
sukcesu tego projektu jest ści-
sła współpraca między powia-
tem, gminami oraz lokalnymi 
firmami i instytucjami. Wystar-
czy usiąść przy jednym stole i 
omówić te kwestie, a następ-
nie - na podstawie zebranych 
danych - można zadecydować 
o utworzeniu nowych klas w 

istniejącej placówce lub pod-
jąć decyzję o budowie lub 
adaptacji budynku w gmi-
nach, które będą chciały w 
tej materii współpracować z 
powiatem. Możliwość stażów, 
praktyk zawodowych, czy 
wspólnych projektów eduka-
cyjnych pozwoli uczniom na 
zdobycie praktycznych do-
świadczenia oraz dostosowa-
nie się do wymagań konkret-
nego sektora. Inwestycja w 
szkolnictwo branżowe to nie 
tylko krok w kierunku zwięk-
szania szans młodych ludzi na 
rynku pracy, ale także, a może 
przede wszystkim rozwój lo-
kalnej gospodarki.

Wybudowanie ośrod-
ka opieki nad zwierzętami, 
opartego i przystosowanego 
do nowoczesnego systemu 
prowadzenia takiej działal-
ności.

Ośrodek opieki nad zwie-
rzętami jest niezmiernie ważną 
inwestycją dla naszego społe-
czeństwa z wielu powodów. Po 
pierwsze, stanowi on istotny 
krok w kierunku poprawy do-
brostanu zwierząt w naszym 
regionie. Dzięki ośrodkowi 
bezdomne zwierzęta będą 
miały szansę na znalezienie 
bezpiecznego schronienia, 
opieki weterynaryjnej, a w 
przyszłości nowego domu. Po 
drugie, taki ośrodek wspiera 
walkę z problemem bezdom-
ności zwierząt. To obecnie 

bardzo palący problem wielu 
gmin naszego powiatu. KWW 
Powiat dla Gmin chce przy-
czynić się do ograniczenia cier-
pienia zwierząt, które często są 
narażone na różne zagrożenia. 
Po trzecie, ośrodek opieki nad 
zwierzętami odgrywa ogrom-
ną rolę w edukowaniu społe-
czeństwa na temat odpowie-
dzialnego posiadania zwierząt 
domowych oraz potrzeb tych 
zwierząt. Przez organizację 
warsztatów, szkoleń i kampa-
nii społecznych zamierzamy 
promować właściwe podejście 
do opieki nad zwierzętami, 
zapobiegając w ten sposób 
przypadkom zaniedbania, 
bądź złego traktowania zwie-
rząt. Chcemy, aby taki ośrodek 
stanowił wyraz troski naszego 
społeczeństwa o zwierzęta, 
które są przecież istotnym ele-
mentem naszego środowiska 
i codziennego życia. Ta inwe-
stycja przyniesie długotrwałe 
korzyści dla nas wszystkich, 
w postaci integracji społecz-
nej, angażując wolontariuszy, 
organizując działania eduka-
cyjne, promując aktywność 
społeczną na rzecz zwierząt. W 
ten sposób buduje się społecz-
ności oparte na wartościach 
empatii, współczucia i solidar-
ności.

Beata Żołnieruk

Publikacja sfinansowana 
przez KWW Powiat dla Gmin
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W mieście realizowanych jest 
wiele inwestycji. Jaka jest ich 
skala?

Sylwia Dąbrowska: - Najle-
piej mówią o tym liczby. W 
sumie, w latach 2021-2024, 
zostało zrealizowanych, 
rozpoczętych i przygoto-
wanych do realizacji ponad 
trzydzieści przedsięwzięć. 
Ich wartość to około 70 mi-
lionów złotych. Na przykład 
na drogi przeznaczyliśmy 
ponad 27,6 mln zł. To o 
6 mln więcej, niż moi po-
przednicy w latach 2018-
2021 wydali na wszystkie 
inwestycje w mieście.

Wiele działań wymaga jed-
nak kontynuacji.

- Oczywiście, dlatego w raz 
z moimi współpracowni-
kami chcemy jeszcze bar-
dziej zwiększyć inwestycje 
w naszym mieście, bo one 
są siłą napędową rozwoju 
i zmian, na które oczekują 
wszyscy mieszkańcy. Klu-
czem będzie efektywne wy-
korzystanie środków z Unii 

Europejskiej i wszelkich in-
nych dostępnych źródeł fi-
nansowania. W 2024 rok na 
inwestycje zaplanowaliśmy 
blisko 45 milionów złotych, 
z czego blisko 80 procent 
środków pochodzi ze środ-
ków zewnętrznych!

Jakie będą priorytety?
- Stawiamy na budownic-
two mieszkaniowe, dlatego 
planujemy uwolnienie tere-
nów pod inwestycje miesz-
kaniowe jedno oraz wielo-
rodzinne. Ważny jest także 
rozwój gospodarczy miasta, 
dlatego przygotowujemy 
się do stworzenia obszarów 
aktywności gospodarczej 
w pobliżu budowanej ob-
wodnicy Boguszowa-Gorc. 
We współpracy z powiatem 
wałbrzyskim chcemy stwo-
rzyć na terenie nieczyn-
nego browaru inkubator 
przedsiębiorczości wraz 
z małym browarem i mu-
zeum browarnictwa. A sko-
ro mowa o obwodnicy, to 
planujemy również dalszą 

Inwestycje są siłą napędową
Rozmowa z Sylwią Dąbrowską, 

Burmistrzem Boguszowa – Gorc.

budowę i renowacja dróg, 
ulic i chodników we wszyst-
kich dzielnicach miasta. W 
tym wszystkim ważna jest 
także komunikacja, dlatego 
planujemy uruchomienie 
komunikacji autobusowej, 
łączącej dzielnice Boguszo-
wa-Gorc.

A w innych obszarach?
- Dbamy o zrównoważony 
rozwój naszego miasta, dla-
tego staramy się komplekso-
wo rozwiązywać problemy, 
by w Boguszowie-Gorcach 

żyło się lepiej. Stąd plany 
zwiększenia liczby miejsc 
parkingowych w mieście, 
porządkowanie przestrzeni 
publicznej przez likwidację 
nieużytkowanych komó-
rek i toalet zewnętrznych 
oraz inwestycje związane 
z energooszczędnością, 
w tym termomoderniza-
cja obiektów publicznych 
i domów należących do 
wspólnot mieszkaniowych. 
Bardzo ważny jest także 
dalszy rozwój infrastruktu-
ry oraz oferty rekreacyjnej, 
turystycznej i sportowej, a 
przede wszystkim zwiększe-
nie atrakcyjności Ośrodka 
Sportowo – Rekreacyjnego 
Góra Dzikowiec.

A sprawy społeczne?
- Na tym polu także mamy 
wiele do zrobienia. Planuje-
my między innymi, na wzór 
placówki przy ul. Krakow-
skiej, stworzenie we wszyst-
kich dzielnicach miasta klu-
bów seniora oraz budowę 
centrum medycznego. Naj-
więcej do zrobienia jest jed-
nak przy integracji naszej 
społeczności. Mieszkańcy 
Kuźnic, Starego Lesieńca, 
Gorc i Boguszowa wspól-
nie tworzą nasze miasto, w 
którym szacunek należy się 
każdemu, a rozwój Bogu-
szowa-Gorc spowoduje, że 
wszystkim będzie lepiej się 
mieszkało i żyło.

Rozmawiał Robert Radczak

Powitanie wiosny
- Jak co roku o tej porze zapra-
szamy wszystkich chętnych do 
wspólnego powitania wiosny 
w plenerze podczas inaugu-
racji sezonu turystycznego. W 
tym roku spotykamy się już po 
raz 19. Tym razem trasa prowadzi 
śladem dawnych obiektów prze-
mysłowych w naszym mieście i 
zaprowadzi nas do nowej atrak-
cji na mapie turystycznej Gminy 
Boguszów-Gorce – wiaty i plat-
formy widokowej na Paluchu! 
Na miejscu będzie ognisko więc 
nie zapomnijcie kiełbasek. Zbiór-
ka 23 marca 2024 r. o godz. 9.30 
przy Szybie Witold na ul. Trau-
gutta 12g w Boguszowie-Gor-
cach - zachęcają organizatorzy. 
Udział jest bezpłatny, a zapisy 
prowadzone są telefoniczne pod 
numerami: 695-966-288 oraz 
693-844-133.

(RED)

Jarmarki wielkanocne 
Święta wielkanocne zbliżają 
sie wielkimi krokami, a ich for-
pocztą są jarmarki świąteczne. 
W Mieroszowie jarmark odbę-
dzie się 22 marca 2024 r. o godz. 
15.00 w Sali Spotkań im. Włodka 
Szomańskiego Mieroszowskiego 
Centrum Kultury przy ul. Żerom-
skiego 28. W programie są m.in. 
występy artystyczne i konkurs na 
babę wielkanocną, będą także 
stoiska z rękodziełem i wielka-
nocnymi przysmakami. Dzień 
później, w godz. 12.00 - 18.00, 
także w Rynku w Boguszowie-
-Gorcach zostaną rozstawione 
stoiska m.in. z wypiekami, potra-
wami i rękodziełem.

(RED)

Materiał wyborczy sfinansowany przez KWW Powiat dla Gmin

NUMER 

6
na liście

Powiat 
dla Gmin

NIEZALEŻNY KANDYDAT 
DO RADY POWIATU WAŁBRZYSKIEGO

Okręg Wyborczy numer 2: Gmina Głuszyca, Miasto Jedlina-Zdrój, Gmina Walim
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Walim, 21.03.2024r.
IT.6722.8.2023

OGŁOSZENIE
WÓJTA GMINY WALIM

o wyłożeniu do publicznego wglądu projektu 
miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru położonego 
w obrębie wsi Zagórze Śląskie 

i Niedźwiedzica, gm. Walim

Na podstawie art. 17 pkt 9 ustawy z dnia 27 marca 
2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu prze-
strzennym (Dz. U. z 2023 r., poz. 977 ze zm.) i art. 
54 ust. 2 w zw. z art. 39 ust. 1 pkt 2 ustawy  z dnia 
3 października 2008 r. o udostępnianiu informacji 
o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeń-
stwa w ochronie środowiska oraz o ocenach od-
działywania na środowisko (Dz. U. z 2023r. poz. 
1094 ze zm.), w nawiązaniu do uchwały Rady 
Gminy Walim nr XLVI/406/2022 z dnia 20 grudnia 
2022r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
ww. miejscowego planu, zawiadamiam o wyłoże-
niu do publicznego wglądu projektu miejscowe-
go planu zagospodarowania przestrzennego dla 
obszaru położonego w obrębie wsi Zagórze Ślą-
skie  i Niedźwiedzica, gm. Walim, wraz z prognozą 
oddziaływania na środowisko,

w dniach od 29 marca 2024 r. 
do 19 kwietnia 2024 r.

w siedzibie Urzędu Gminy Walim, przy ul. Bocz-
nej 9; 58-320 Walim, od poniedziałku do piątku w 
godz. od 830 do 1400  oraz na Biuletynie Informacji 
Publicznej Gminy Walim.
Dyskusja publiczna nad przyjętymi w projek-
cie planu miejscowego rozwiązaniami odbę-
dzie się w dniu 9 kwietnia 2024 r. w siedzibie 
Urzędu Gminy Walim, przy ul. Bocznej 9; 58-
320 Walim, o godz. 1300.
Zgodnie z ustawą o planowaniu i zagospodarowa-
niu przestrzennym oraz art. 54 ust. 3 ustawy o udo-
stępnianiu informacji o środowisku i jego ochro-
nie, udziale społeczeństwa w ochronie środowiska 
oraz o ocenach oddziaływania na środowisko, każ-
dy kto kwestionuje ustalenia przyjęte w projekcie 
planu miejscowego może wnieść uwagi.
Uwagi mogą być wnoszone na piśmie do Wójta 
Gminy Walim na adres Gminy Walim, ul. Boczna 9, 
58-320 Walim, lub w formie elektronicznej, w tym 
za pomocą środków komunikacji elektronicznej, 
w szczególności za pomocą poczty elektronicznej 
na adres email: urzad@walim.pl lub przez platfor-
mę ePUAP, z podaniem imienia i nazwiska lub na-
zwy jednostki organizacyjnej i adresu, oznaczenia 
nieruchomości, której uwaga dotyczy, w nieprze-
kraczalnym terminie do dnia 10 maja 2024r.

W zakresie ochrony danych osobowych Wójt Gminy Walim in-
formuje, iż ogólna klauzula informacyjna przetwarzania danych 
osobowych dla klientów Urzędu Gminy Walim dostępna jest na 

stronie bip.walim.pl.

Wójt Gminy Walim
Adam Hausman

Trwa kampania wyborcza 
przed zaplanowanymi na 7 
kwietnia wyborami samo-
rządowymi. Oprócz kandy-
datów na prezydentów, bur-
mistrzów i wójtów, będziemy 
wybierali także radnych. Bo 
to właśnie rada miasta lub 
gminy pełni niezwykle waż-
ną funkcję: jest organem 
ustanawiającym lokalne 
prawo i kontrolującym prace 
prezydenta, burmistrza lub 
wójta. Jak temat współpracy 
między Rada miasta a bur-
mistrzem widzi kandydatka 
na urząd Burmistrza Jedliny-
-Zdroju Ilona Bujalska oraz 
Robert Kubiak, obecnym rad-
ny i kandydat do Rady Miasta 
Jedlina-Zdrój.

Komitet Wyborczy Wyborców 
Jedlina to my - mieszkańcy 
prowadzi intensywną kampa-
nię, w której promujecie nie 
tylko kandydatkę na burmi-
strza. Bardzo widoczni i ak-
tywni są również kandydaci 
do jedlińskiej rady miejskiej.
Ilona Bujalska (z domu Lewko-
wicz): - Chcemy przedstawić 
mieszkańcom Jedliny-Zdroju 
wszystkich naszych kandyda-
tów do rady miasta. Chcemy 
aby wiedzieli, że jest alternaty-
wa zarówno dla burmistrza, jak 
i dla radnego w każdym okręgu 
wyborczym. Razem też odwie-
dzamy jedlinian w ich domach 
– ja, czyli kandydatka na urząd 
burmistrza wraz z kandydatem 
na radnego z danego okręgu.
Robert Kubiak: - Jesteśmy ra-
zem w tej kampanii i wspólnie 
pracujemy na nasz sukces. My, 
kandydaci na radnych wspie-
ramy kandydaturę Ilony, a 
ona wspiera nas. Właśnie o to 
chodzi w pracy zespołowej. 
Już teraz widzę, że udało nam 
się stworzyć świetną druży-
nę. Nasz komitet wyborczy 
to ludzie z doświadczeniem, 
dobrymi pomysłami i siłą do 

Jedlina-Zdrój zasługuje 
na aktywną i decyzyjną radę miasta

działania. Każdy jest aktywny i 
zaangażowany.

Pełni Pan funkcję radnego 
Rady Miasta Jedlina-Zdrój od 
2014 roku. Dlaczego zdecy-
dował się Pan kandydować 
po raz kolejny i dlaczego z 
KWW Jedlina to-my miesz-
kańcy?
Robert Kubiak: - Przez lata mojej 
pracy na rzecz Jedliny-Zdroju 
walczyłem o rozwój naszego 
miasta. Zdecydowałem się 
kandydować po raz kolejny, 
ponieważ jest jeszcze wiele do 
zrobienia. Chcę swoją pracę 
w samorządzie kontynuować, 
ale w bardziej aktywnej i de-
cyzyjnej radzie miasta. Obo-
wiązkiem każdego radnego 
jest utrzymywanie stałej więzi 
z mieszkańcami czy organiza-
cjami oraz przyjmowanie zgła-
szanych przez nich postulatów. 
Chcę te postulaty nie tylko 
przyjmować, ale też mieć re-

alny wpływ na ich pozytywne 
rozpatrzenie. Do tego niezbęd-
na jest współpraca rady gminy 
z pozostałymi organami mia-
sta. Właśnie dlatego kandyduję 
z KWW Jedlina to my-miesz-
kańcy bo wiem, że razem zrobi-
my wiele dobrego. Ważna jest 
w tym wszystkim również po-
stawa przyszłego burmistrza. 
Ja już wiem jak współpracuje 
się z Iloną Bujalską bo należę 
do Stowarzyszenia Jedlińska 
Werwa, którego Ilona jest pre-
zesem. Ta kobieta potrafi za-
rządzać ludźmi i robi to z po-
zycji otwartego na współpracę 
lidera. Jest partnerem, słucha i 
liczy się ze zdaniem każdego. 
Widzę też jak swobodnie poru-
sza się w temacie pozyskiwania 
środków zewnętrznych i jak 
dobre ma kontakty z innymi 
organizacjami czy instytucja-
mi. Chciałbym mieć możliwość 
współpracy z Nią, jako z burmi-
strzem naszego miasta.

Miliony na drogi
Wkrótce w Głuszycy roz-
pocznie się realizacja du-
żego projektu drogowego. 
Za 8,6 mln zł władze miasta 
planują odnowienie dróg 
osiedlowych, a prace obejmą 
nie tylko nową nawierzchnię 
asfaltową i chodniki, ale tak-
że ścieżki pieszo-rowerowe. 
Zadanie będzie realizowane 
w systemie „zaprojektuj i wy-
buduj” i obejmuje nie tylko 
remonty, lecz również wnio-
skowaną przez mieszkańców 
małą architekturę, czyli mie-
dzy innymi ławki i nasadzenia.

(SK)

Nie dokarmiaj 
dzików!
Gmina Głuszyca podjęła 
działania mające na celu 
ograniczenie liczebności 
dzików, które bywają źró-
dłem problemów.  - W związ-
ku z tym apelujemy o nie do-
karmianie zwierząt, ponieważ 
to przyciąga dziki do naszych 
ogrodów i osiedli, zwiększa-
jąc ryzyko niebezpiecznych 
interakcji. Interwencje, mają-
ce na celu kontrolę populacji 
dzików, są nie tylko czaso-
chłonne, ale także wymagają 
współpracy ze strony spo-
łeczności. Prosimy wszystkich 
mieszkańców o przestrze-
ganie zaleceń i wytycznych 
dotyczących zachowania 
bezpieczeństwa w obliczu 
obecności dzików. Unikajcie 
dokarmiania tych zwierząt, 
zabezpieczajcie swoje śmieci 
i ogródki oraz zachowujcie 
ostrożność podczas obserwa-
cji dzików – apelują głuszyccy 
samorządowcy.

(SK)

Wkrótce Głuszyca może 
stać się pierwszą w regionie 
gminą nie tylko niezależną 
energetycznie, ale także z 
wyjątkowo czystym powie-
trzem. Mogą to zapewnić 
źródła gorącej wody oraz od-
nawialne źródła energii.

Burmistrz Głuszycy Roman 
Głód, skarbnik miasta Agniesz-
ka Świędrych, Przewodniczący 
Rady Miejskiej Głuszy Grzegorz 
Milczarek oraz grupa naukow-
ców z Warszawy zaprezentowali 

innowacyjny projekt mający na 
celu redukcję kosztów energii 
dla gospodarstw domowych 
w Gminie Głuszyca. - Dzię-
ki inicjatywie, już na start 600 
gospodarstw otrzyma szansę 
na znaczące obniżenie swoich 
rachunków za energię, jedno-
cześnie przyczyniając się do 
ochrony środowiska przez ko-
rzystanie z energii odnawialnej. 
Kluczowym elementem przed-
sięwzięcia jest stworzenie banku 
energii, który dzięki zastosowa-

niu zaawansowanych algoryt-
mów, pozwoli na efektywne za-
rządzanie dostawami energii, 
dostosowując je do bieżących 
potrzeb odbiorców. Projekt 
czerpie inspirację z podobnych, 
skutecznych rozwiązań stoso-
wanych globalnie, w tym w USA, 
co stanowi potwierdzenie jego 
innowacyjności i efektywności. 
Wnioskujemy o przyznanie na 
ten 20 milionów złotych  – wyja-
śnia burmistrz Roman Głód.

(SK)

A jak Pani widzi tę zależność? 
Rada miasta czy burmistrz, 
kto jest ważniejszy?
Ilona Bujalska: - W samorządzie 
najważniejsi są mieszkańcy. Za-
równo burmistrz i rada miasta 
są właśnie dla nich. Aby pra-
cować dla dobra wspólnoty 
samorządowej niezbędna jest 
dobra komunikacja i sprawna 
współpraca pomiędzy wszyst-
kimi organami miasta. Należy 
jednak pamiętać, że to właśnie 
rada miasta stanowi i kontro-
luje, a burmistrz wykonuje… 
Jestem przekonana, że każdy 
z kandydatów naszego komi-
tetu będzie radnym aktywnym 
i otwartym na dialog. Każda z 
tych osób jest też stanowcza 
oraz asertywna, co pozwala 
być skutecznym rzecznikiem 
spraw mieszkańców. Właśnie 
takich radnych potrzebuje na-
sze miasto. Jeśli mieszkańcy 
nam zaufają to jestem abso-
lutnie spokojna o właściwy 
podział ról pomiędzy tymi 
dwoma organami, a także o 
owocną współpracę.

Inwestują w czystą energię
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Znają mnie Państwo z wielolet-
niego zaangażowania w sprawy 
społecznie i samorządowe. A 
dziś zwracam się do Państwa 
jako kandydatka w wyborach na 
urząd Burmistrza Uzdrowisko-
wej Gminy Miejskiej Szczawno-
-Zdrój.

Jako doświadczony samorzą-
dowiec, pracując dla Państwa 
jako radna i przewodnicząca 
Rady Miejskiej Szczawna-Zdro-
ju oraz radna Rady Powiatu 
Wałbrzyskiego, mam świado-
mość ogromu pracy, którą trze-
ba wykonać dla naszego mia-
sta, a – przede wszystkim – dla 
mieszkańców Szczawna-Zdroju. 
Jestem gotowa podjąć się tego 
wyzwania!

Moje 14 -letnie doświadczenie 
w pracy w samorządzie i zaanga-
żowanie we własną działalność 
gospodarczą, a także codzienna 
praca z mieszkańcami i rodzina-
mi wskazują, że Szczawno-Zdrój, 

Drodzy mieszkańcy Szczawna-Zdroju!
po okresie stagnacji, potrzebuje 
prawdziwej i pozytywnej odmia-
ny. Nie rewolucji, ale solidnej i 
skutecznej ewolucji. I – co naj-
ważniejsze większego skupienia 
się na potrzebach ludzi, czyli 
mieszkańców Szczawna-Zdroju. 

Bo miasto to przede wszystkim 
mieszkańcy, czyli wspólnota, któ-
rą tworzymy. I to ona musi być 
w końcu najważniejsza. Jestem 
pewna, że rozwój naszego miasta 
powinien iść zgodnie z potrzeba-
mi i oczekiwaniami mieszkańców 

Szczawna-Zdroju w każdym wie-
ku. Ich głos musi być słyszalny i 
musi mieć wpływ na to, co dzieje 
się w Szczawnie -Zdroju.

I to jest moje postanowienie! 
Dialog zawsze był i jest podsta-
wą mojego działania.

Publikacja sfi nansowana przez KWW Ramony Bukowskiej

Szczawno-Zdrój ma być nie 
tylko bogate, ale także bez-
pieczne, nowoczesne, zdrowe i 
dostępne. A do tego przyjazne i 
atrakcyjne. Takiego właśnie mia-
sta pragniemy. Bo miasto powin-
no być dla mieszkańców, nigdy 
odwrotnie. Bo Szczawno- Zdrój 
zasługuje na więcej!

I już teraz zapraszam wszyst-
kich, którzy chcą właśnie takie-
go Szczawna Zdroju: zróbmy to 
wspólnie! Jestem do Państwa 
dyspozycji, codziennie spotyka-
jąc się z Wami na ulicach naszej 
uzdrowiskowej gminy.

Skoro jesteśmy zgodni, że
szczawno-Zdrój 

zasługuje na więcej
to poznajcie program dla mia-
sta przygotowany przeze mnie 
i przez kandydatów na radnych 
z Komitetu Wyborczego Wybor-
ców Ramony Bukowskiej.

RAMONA BUKOWSKA

R E K L A M A

Rozmowa z Michałem Bro-
dą – społecznikiem, przed-
siębiorcą, menedżerem 
ochrony zdrowia, radnym 
oraz byłym przewodniczą-
cym Rady Miejskiej Szczaw-
na-Zdroju.

Ostatnio rozmawialiśmy 
głównie o pańskiej pracy w 
samorządzie. Mieszkańcy 
Szczawna – Zdroju wiedzą, 
że był Pan radnym oraz prze-
wodniczącym Rady Miejskiej 
Szczawna – Zdroju. Ale nie 
wiedzą, czym zajmuje się Pan 
zawodowo.

Michał Broda: - Nie robię 
z tego żadnej tajemnicy 
tym bardziej, że swoją ak-
tywność w samorządzie 
traktuję jako działalność 
społeczną, a nie zawodo-
wą. Jestem menedżerem 
ochrony zdrowia i pracuję 
w największych światowych 
firmach, działam także jako 
przedsiębiorca w branży tu-
rystycznej.

Czy wykonywana przez Pana 
praca jest zgodna z pańskim 
wykształceniem?

- Zdobyłem tytuł magistra 
stosunków międzynaro-
dowych na Uniwersytecie 

Wrocławskim, jestem tak-
że absolwentem studiów 
Master of Business Admi-
nistration, czyli w skrócie 
MBA, które ukończyłem z 
dyplomem amerykańskiego 
Central Connecticut Sta-
te University i Politechniki 
Wrocławskiej. Jako cieka-
wostkę dodam, że po prze-
szkoleniu w Centrum Mary-
narki Wojennej im. admirała 
floty Józefa Unruga w Ustce, 
mam stopień mat podcho-
rąży Wojska Polskiego.

Takie wykształcenie pomaga 
Panu w pracy zawodowej?

- Oczywiście! Jestem grun-
townie przygotowany do 
pracy menedżera w mię-
dzynarodowych firmach. I 
choć mam zaledwie 39 lat, 
to jestem obowiązkowy, 
pracowity i dobrze zorga-
nizowany. Jestem zodiakal-
nym lwem, a to oznacza, 
że jestem także ambitnym 
człowiekiem. Uważam, że 
bez tych cech nie da się jed-
nocześnie pracować zawo-
dowo, działać jako przedsię-
biorca oraz w samorządzie. 
A przecież muszę mieć tak-
że czas dla rodziny, która 
jest dla mnie najważniejsza.

W czym mogę pomóc, konkretnie?

Skoro poruszył Pan temat 
rodziny, to może uchyli Pan 
rąbka tajemnicy na temat ży-
cia prywatnego…

- Tu także nie mam ni-
czego do ukrycia. Jestem 
szczęśliwym mężem cu-
downej kobiety oraz dum-
nym ojcem bliźniaczek 
Nadii i Blanki oraz syna 
Ksawerego. Ukochanymi 

członkami naszej rodziny 
są także dwa buldogi fran-
cuskie.

A czym zajmuje się Pan poza 
pracą?

- Jestem miłośnikiem pol-
skiej kuchni oraz lokalnej 
przyrody. Interesuję się 
także historią i uwielbiam 
zabytki.

Jakie są pańskie priorytety w 
działalności samorządowej?

- W kończącej się kadencji, 
jako radny oraz Przewod-
niczący Rady Miejskiej 
Szczawna – Zdroju, sku-
piałem się na wielu ob-
szarach. Z jednej strony 
były to zadbane drogi i 
chodniki, a z drugiej stro-
ny wysoki standard opie-
ki medycznej i edukacji, 
wsparcie dla seniorów w 
jesieni życia oraz organi-
zacja czasu wolnego dla 
młodzieży i rozwój tury-
styki. To, w bardzo dużym 
uproszczeniu, są najważ-
niejsze obszary wymagają-
ce zabezpieczenia, byśmy 
mogli komfortowo żyć w 
gminach naszego powia-
tu, które mają ogromny 
potencjał do wykorzysta-
nia. W każdym z wymienio-
nych obszarów jest jeszcze 
bardzo dużo do zrobienia, 
dlatego chcę nadal wyko-
rzystywać swoje doświad-
czenie zawodowe i samo-
rządowe do pracy na rzecz 
mieszkańców powiatu 
wałbrzyskiego.

Którą z cech swojego charak-
teru uważa Pan za najistot-

niejszą w pańskiej pracy za-
wodowej i społecznej?

- Bez namysłu odpowiem, 
że jest nią otwartość. Jako 
menedżer i przedsiębiorca 
muszę być otwarty na po-
trzeby klientów, a to wiąże 
się z prowadzeniem roz-
mów, czasami bardzo trud-
nych. Jestem także otwarty 
na sprawy mieszkańców i 
śmiem twierdzić, że wła-
śnie to najbardziej cenią we 
mnie mieszkańcy powiatu 
wałbrzyskiego, trzykrotnie 
obdarzając mnie tytułem 
„osobowość roku w powie-
cie wałbrzyskim w kategorii 
samorząd i polityka” w ple-
biscycie Gazety Wrocław-
skiej. Osoby, które się do 
mnie zwracają wiedzą, że 
podczas rozmowy usłyszą 
ode mnie krótkie zadanie: 
w czym mogę pomóc, kon-
kretnie?

To może właśnie dlatego mó-
wią o Panu konkretny radny?

- …być może. Każdy miesz-
kaniec powiatu wałbrzy-
skiego może się o tym 
przekonać. Zachęcam do 
kontaktu pod numerem te-
lefonu 780 790 111.

Rozmawiał Robert Radczak
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Uprzejmie informujemy, że w Urzędzie Gminy w Mar-
ciszowie działa Gminny Punkt Konsultacyjno-Informa-
cyjny Rządowego Programu Priorytetowego „Czyste 
Powietrze”. 
W ramach programu właściciele budynków jednoro-
dzinnych na terenie gminy Marciszów mogą otrzymać 
dofinansowanie na wymianę starych pieców i poprawę 
efektywności energetycznej budynków mieszkalnych.

Zapraszamy na bezpłatne konsultacje 
do punktu konsultacyjno-informacyjnego.

Lokalizacja punktu
Urząd Gminy w Marciszowie

ul. Szkolna 6
58-410 Marciszów

Punkt czynny jest w każdą środę i czwartek w godz. 7.30 – 15.30.
Ze względu na duże zainteresowanie mieszkańców, prosimy o wcze-
śniejszy kontakt telefoniczny celem ustalenia terminu konsultacji.

Więcej informacji można uzyskać pod numerem telefonu 
(75) 74 10 208 wew. 23, e-mail: sekretarz@marciszow.pl

R E K L A M A

Jedlina-Zdrój / ul Poznańska / godz. 10-18 / ckjelina.pl

OBOWIĄZUJĄ
STARE CENY!

My już jesteśmy w parku linowym,
czekamy na Was! 

Zapraszamy na trasy linowe:
• Junior   • Standard
• Extremum • Tyrolska

Dodatkowo:
• Letni tor saneczkowy
• Wieża wspinaczkowa
• Strzelnica paintball

czwartek 21 marca
(wiosna ;) 

sobota 23 marca

niedziela 24 marca

R E K L A M A

dział podczas uroczystości Wal-
demar Brykalski, wiceprezes 
Wałbrzyskiej Specjalnej Strefy 
Ekonomicznej „INVEST-PARK”.

W otwarciu Stefy Aktyw-
ności Gospodarczej w Czar-
nym Borze, które odbyło się 
14 marca 2024 r., wzięli udział 
samorządowcy, przedstawi-
ciele instytucji, radni gminy, 
kierownicy gminnych jedno-
stek organizacyjnych, sołtysi, 
przedstawiciele organizacji po-
zarządowych oraz wykonawcy 
inwestycji. Przewodnicząca 
Rady Gminy Czarny Bór Marze-
na Łatka i wójt Adam Górecki 
odsłonili tablicę pamiątkową, 
a do wszystkich, którzy wsparli 
realizację przedsięwzięcia tra-
fiły podziękowania w formie 
statuetek. Uroczystość uświet-
nił występ Zespołu Ludowego 
„Grzędowianki”.

(JJ)

W Domu Kultury w Mar-
ciszowie można było poczuć 
klimat zbliżających się świąt 
wielkanocnych. Kolejny jar-
mark wielkanocny cieszył się 
dużym zainteresowaniem, 
nie tylko mieszkańców Gmi-
ny Marciszów.

Ręcznie robione wielka-
nocne ozdoby, kolorowe 
pisanki, produkty regional-
ne, domowe wypieki i stro-
iki świąteczne to tylko część 
przygotowanych przez wy-

stawców wyrobów, które wy-
pełniły salę Domu Kultury w 
Marciszowie.

- Zainteresowanych takim 
sposobem promowania świąt 
wielkanocnych w naszej gmi-
nie jest coraz więcej, z czego 
bardzo się cieszymy. Dziękuje-
my wystawcom oraz odwiedza-
jącym za udział i zapraszamy 
na kolejne jarmarki świąteczne 
– mówi Wiesław Cepielik, Wójt 
Gminy Marciszów.

(AŁ, fot. RelacjeRagionalne.pl

Pięknie recytowali
W Domu Kultury w Marciszo-
wie odbyły się gminne elimi-
nacje XXVII Dolnośląskiego 
Konkursu Recytatorskiego Pe-
gazik. Podczas konkursu wyło-
nieni zostali finaliści, którzy będą 
reprezentowali szkołę z Marci-
szowa w etapie powiatowym. 
Uczniowie z klas IV-VI recytowali 
wybrany przez siebie wiersz, a 
z klas VII-VIII recytowali wiersz i 
fragment prozy. Ich występy oce-
niało jury w składzie: Marta Chę-
cińska i Agnieszka Polska-Maseł-
ko (nauczycielki języka polskiego 
w ZS-P w Marciszowie) oraz wójt 
Wiesław Cepielik. W młodszej 
kategorii wygrała Lena Lipień, II 
miejsce zajęła Dominika Pawli-
kowska, a trzecie Julia Kuczma. 
W starszej kategorii zwyciężyła 
Lena Frydrych przed Leną Pietrka 
i Anną Dul. Wszystkie dzieci bio-
rące udział w konkursie zostały 
nagrodzone przez wójta Wiesła-
wa Cepielika.

(AŁ)

Wyłączą prąd
Przypominamy, że Tauron 
Dystrybucja S.A. zaplanował 
22.03.2024 r., w godz. 8.00 
– 19.00 przerwy w dostawie 
energii elektrycznej w Marci-
szowie. Planowane wyłączenie 
nastąpi na ulicy Głównej: numery 
nieparzyste od 17 do 23, nume-
ry parzyste od 64 do 70, 80, 84, 
86, sklep, piekarnia oraz na ulicy 
Sołeckiej 22, Kościelnej 10 i w 
kaplicy.

(AŁ)

W świątecznym 
klimacie

Strefa w Czarnym Borze
- Strefa Aktywności Go-

spodarczej gwarantem dal-
szego rozwoju Gminy Czarny 
Bór – powiedział podczas ofi-
cjalnego otwarcia Wójt Gmi-
ny Czarny Bór Adam Górecki.

Gmina Czarny Bór uzbro-
iła tereny inwestycyjne o po-
wierzchni blisko 6 hektarów. 
Obszar może być podzielony 
na działki dowolnej powierzch-
ni o kształcie regularnym i 
prostokątnym oraz na sieci 
drogowe. Odbiorcami projek-
tu są przedsiębiorcy zaintere-
sowani zakupem uzbrojonych 
działek, na których będą mogli 
rozwijać swoją działalność. 
W czarnoborskiej strefie wy-
budowano sieć wodociągo-
wą, sieć kanalizacji sanitarnej 
wraz z lokalną oczyszczalnią 
ścieków, sieć kanalizacji desz-
czowej wraz ze zbiornikiem 
retencyjnym, sieć światłowo-
dową, wewnętrzną infrastruk-
turę komunikacyjną - w tym 
drogi, chodniki, zjazdy na dro-
gę publiczną oraz oświetlenie 
drogowe. Gmina pozyskała na 
tę inwestycję wparcie finanso-
wane z programu Zintegrowa-
nych Inwestycji Terytorialnych 
Aglomeracji Wałbrzyskiej w 
kwocie ponad 7 mln zł, przy 
całkowitych kosztach na po-
ziomie około 14 mln zł.

- Przygoto-
wanie terenów 
inwestycyjnych 
to strategiczne 
przedsięwzięcie, 
które na ma na 
celu rozwój go-
spodarczy gminy. 
Za atrakcyjnością 
udostępnionych 
przez Gminę Czar-
ny Bór terenów 
inwestycyjnych przemawia: 
położenie i dobra komunikacja 
(droga wojewódzka nr 367 do 
granicy kraju, bliskość do S3 
oraz drogi krajowej nr 5), rozbu-
dowa infrastruktura techniczna, 
ulgi podatkowe w ramach Pol-
skiej Strefy Inwestycji. Jest to na 
pewno przyszłość naszej gminy 
– powiedział wójt Adam Górec-
ki podczas oficjalnego otwarcia 
SAG w Czarnym Borze.

- Determinacja Gminy 
Czarny Bór w udostępnieniu i 
uzbrojeniu terenów inwesty-
cyjnych może być przykładem 
dla innych w regionie. Dynami-
ka i konsekwencja w działaniu 
to model postępowania, który 
gwarantuje rozwój samorzą-
du. Stworzenie sprzyjających 
warunków do rozwoju sektora 
małych i średnich przedsię-
biorstw pozwoli na utworzenie 
nowych miejsc pracy – powie-
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Mieroszów w Górach
Stowarzyszenie Mieroszów 
w Górach przygotowało plan 
wycieczek, które będzie orga-
nizowało do wakacji: 24 marca 
- Teplickie skały - trasa 13,5 km; 
14 kwietnia - Wodzicka Góra - 
trasa 9 km; 28 kwietnia - Śnieżnik 
- trasa 11 km; 12 maja - Włodarz 
- trasa 10 km; 19 maja - Ostasz - 
trasa 12,5 km; 16 czerwca - Bro-
mowskie Ściany - trasa 10,5 km; 
23 czerwca Rudawiec i Kowadło 
- trasa 17 km. Szczegóły każdej 
wycieczki będą publikowane 
na tydzień przed terminem 
wycieczki na stronie Stowarzy-
szenia Mieroszów w Górach na 
Facebooku.

(RED)

Warsztaty florystyczne
- Już w najbliższy poniedzia-
łek, 25 marca o godz. 16.00 
zapraszamy do Gminnego 
Centrum Biblioteczno -Kultu-
ralnego w Starych Bogaczowi-
cach na warsztaty florystycz-
ne. Tym razem uczestnicy będą 
mogli przygotować dla siebie 
kompozycje wielkanocne. Zapi-
sy prowadzone są telefonicznie 
pod numerami: 74 844 35 03 
lub 574 956 669. Liczba miejsc 
jest ograniczona – mówi Tomasz 
Fąka, Zastępca Wójta Gminy Sta-
re Bogaczowice.

(IL)

Czekają na odbiory
– Budowa drugiego budynku 
mieszkalnego w Strudze szyb-
ko zmierza ku końcowi. Trwają 
ostatnie prace wykończeniowe 
i wkrótce rozpoczną się odbio-
ry. Nowy budynek jest również 
czterokondygnacyjny. Jest w 
nim 30 mieszkań, są 2 pomiesz-
czenia techniczne (kotłownia 
i rozdzielnia elektryczna) oraz 
pomieszczenie gospodarcze. 
Poza budynkiem mieszkalnym 
zaprojektowana została pełna 
infrastruktura towarzysząca, w 
tym dojazd do budynku wraz z 
miejscami postojowymi, zieleń, 
chodniki oraz obiekty małej ar-
chitektury: śmietnik, ławki, kosze 
na śmieci oraz obszar wydzielo-
ny pod podziemny zbiornik na 
paliwo dla potrzeb lokalnej ko-
tłowni – wylicza Mirosław Lech, 
wójt Gminy Stare Bogaczowice.

(IL)

Poprawią dojazd do pól
Trwają roboty drogowe na 
drodze w Unisławiu Śląskim. 
Gmina Mieroszów na poprawę 
dojazdu do terenów rolniczych 
pozyskała dotację celową z bu-
dżetu Województwa Dolnoślą-
skiego w wysokości 96 960 zł. 
Wartość tej inwestycji wynosi 
315 000 zł.

(RED)

- Nasze spotkanie jest 
szczególnie ważne z uwagi na 
naszą młodzież. Ważne jest, 
aby młodych ludzi nagradzać i 
wyróżniać w należyty sposób, 
gratulować im osiągnięcia do-
skonałych wyników w nauce, 

wytrwałości i przede wszyst-
kim pracowitości. Wierzę, że 
ciekawość świata i ludzi, pasja 
w poszerzaniu wiedzy oraz 
zdobywaniu nowych umie-
jętności towarzyszyć będzie 
Wam niezmiennie na każdym 

etapie edukacji- powiedział 
podczas uroczystej gali Bur-
mistrz Mieroszowa Andrzej 
Lipiński.

W trakcie gali uczniowie 
Szkoły Podstawowej w Mie-
roszowie przygotowali i za-

Stypendia dla najlepszych
Najlepsi uczniowie ze szkół w Gminie Mieroszów zostali nagrodzeni 
stypendiami za wyniki w nauce, które osiągnęli w I semestrze roku 

szkolnego 2023/2024.

prezentowali, pod czujnym 
okiem Joanny Altheim, Małgo-
rzaty Przybylskiej oraz Elżbie-
ty Urbanik, piosenki i wiersze 
Jana Brzechwy oraz Juliana 
Tuwima.

Warunkiem otrzymania sty-
pendium było uzyskanie przez 
ucznia klasy IV-VI średniej 
ocen co najmniej 5,40, a przez 
ucznia klasy VII i VIII średniej 
5,30. W I semestrze bieżącego 
roku szkolnego takimi osią-
gnięciami mogło pochwalić 
się siedemnaścioro uczniów. 
Z Publicznej Szkoły Podstawo-
wej w Mieroszowie stypendia 
dostali: Zuzanna Gargol, Lena 
Kosek, Zofia Parzelska, Franci-
szek Szczapa, Anna Busz, Blan-
ka Nowaczyk, Barbara Winto-
niak, Hanna Duda, Magdalena 
Kryłowicz, Kaja Siniecka, Kamil 
Lizak i Maria Bochenek; z Pu-
blicznej Szkoły Podstawowej w 
Kowalowej Kaja Wardzińska, a 
z Zespołu Szkolno - Przedszkol-
nego im. J. Korczaka w Soko-
łowsku: Nadia Mikłasz, Aleksan-
der Żałobka, Tymoteusz Wolski 
i Lena Walter-Sokołowska. 
Podziękowania trafiły również 
do dyrektorek szkół: Katarzyny 
Tudry, Danuty Wypych i Graży-
ny Lektarskiej.

(RED)

W wyborach do Rady Powiatu Wałbrzyskiego, które odbędą się 7 kwietnia 2024 r., ubiegam się 
od mandat radnej w okręgu numer 4, obejmującym Gminę Mieroszów i Gminę Czarny Bór. Na 
liście nr 1 kandydatów Komitetu Wyborczego Prawa i Sprawiedliwości zajmuję 1 miejsce.

Cele jakie sobie stawiam: SŁUŻYĆ, WSPÓŁPRACOWAĆ, DBAĆ O JAWNOŚĆ I SZACUNEK.
Moja misja to działania prowadzące do wzrostu jakości życia mieszkańców Gminy Mieroszów i Gminy 
Czarny Bór.
Powiat Wałbrzyski, a w nim Gminy Mieroszów i Czarny Bór, mają być miejscem przyjaznym w spełnianiu 
dążeń mieszkańców zarówno rodzinnych, jak i zawodowych. W tym celu należy wykorzystać potencjał 
mieszkańców, ich ekspercką wiedzę i składane podczas bezpośrednich rozmów propozycje na kreatyw-
ny i partnerski rozwój otoczenia oraz walory gospodarczo - turystyczne.
Zdobycie Państwa poparcia i mandatu radnego są środkami do realizacji tych celów.

Kim jestem?
Mieszkam z rodziną w Gminie Mieroszów. Jestem mężatką mam dwie córki: Julię i Laurę. Posiadam wyż-
sze wykształcenie o specjalności: pedagogika, logopedia oraz zarządzanie w oświacie. Moje zaintereso-
wania to historia, turystyka, literatura i malarstwo.
Jestem doświadczonym samorządowcem, w latach 2014 – 2018 sprawowałam mandat radnej Rady 
Miejskiej Mieroszowa, a od 5 lat pracuję na stanowisku zastępcy Wójta Gminy Czarny Bór.
 Działałam społecznie jako wolontariuszka Szlachetnej Paczki, a teraz także jako Przewodnicząca Koła 
Gospodyń Wiejskich w Unisławiu Śląskim. 
Proszę Państwa o głos 7 kwietnia w wyborach do Rady Powiatu Wałbrzyskiego.

SKIBSKA DOROTA

Materiał sfinansowany przez KWW Prawo i Sprawiedliwość.

Silny powiat, silne gminy
R E K L A M A
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• Kiermasz 
Wielkanocny 
w Walimiu
Do Wielkanocy pozostał 
jeszcze ponad tydzień, jed-
nak już 21 marca 2024 r. w 
Centrum Kultury i Turysty-
ki w Walimiu, odbędzie się 
kiermasz wielkanocny. W 
walimskim domu kultury 
staną stragany z rękodzie-
łem, ozdobami świątecz-
nymi i miodami, a całość 
wydarzenia uświetnią pieśni 
przygotowane przez zespół 
Sowianie. Kiermasz rozpocz-
nie się o godz. 11.00 i potrwa 
do godz. 14.00.

• Porządki w Zagórzu 
Śląskim
23 marca 2024 r. o godzi-
nie 10.00 w Zagórzu Ślą-
skim rozpocznie się wielkie 
sprzątanie. Zbiórka uczest-
ników akcji odbędzie się na 
parkingu przy kapliczce. Po 

zakończeniu sprzątania na 
wszystkich zaangażowanych 
czeka wspólne grillowanie 
przy świetlicy w Zagórzu Ślą-
skim, rozpoczynające wio-
senny sezon plenerowych 
zabaw.

• Ulicami Walimia
Trwają przygotowania do 
wernisażu prac malarskich 
Henryka Motowilczuka z 
Walimia. Pan Henryk swo-
ją przygodę z malarstwem, 
która trwa do dziś, rozpoczął 
w 1963 r. Jego malarstwo to 
głównie akwarela, ale poja-
wiają się też akryle, malar-
stwo olejne oraz rysunki.
- Ostatnią wystawę praca 
walimianina zorganizowano 
ok. 20 lat temu. Wernisaż 
nowej wystawy zaplano-
wany jest na 22 kwietnia o 
godz. 18.00. Do organiza-
cji wystawy zachęciła nas 
radna Danuta Szczęśniak, 

która także zaproponowa-
ła nazwę dla całego cyklu 
wystaw naszych artystów: 
„Ulicami Walimia”, bo prace, 
które zostaną wystawione 
podczas wernisaży, skupiają 
się w szczególności na Wali-
miu – mówi Wioletta Sowa, 
dyrektor Centrum Kultury i 
Turystyki w Walimiu.

• Nauka pływania
Od 15 marca do 7 czerwca 
2024 r. 30 uczniów z klas I-III 
ze szkół w Walimiu i Jugowi-
cach będzie uczestniczyć w 
bezpłatnych zajęciach nauki 
pływania w ramach Projektu 
„Dolnoślązak Umie Pływać 
2024”. Gmina Walim pienią-
dze na ten cel pozyskała z 
Ministerstwa Sportu i Tury-
styki oraz Urzędu Marszał-
kowskiego Województwa 
Dolnośląskiego we Wrocła-
wiu.

(RED)

RUNPARK 
Kamienna Góra
Miasto Kamienna Góra zaprasza do-
rosłych i dzieci do udziału w drugiej 
edycji biegu RUNPARK Kamienna 
Góra. Udział w zawodach jest bez-
płatny. W tym roku odbędzie się także 
marsz nordic walking. RUNPARK zosta-
nie zorganizowany 6 kwietnia 2024 r. na 
stadionie miejskim przy ul. Słowackiego 
27 w Kamiennej Górze. O godz. 10.00 
wystartują dzieci na dystansach: 150 m, 
300 m, 600 m, 800 m, o godz. 11.15 roz-
pocznie się narsz nordic walking na dy-
stansie 5 km, a o godz. 12.00 wystartują 
uczestnicy biegu głównego na dystan-
sie 10 km. Zapisy prowadzone są przez 
stronę https://kamiennagora.pl. Miasto 
Kamienna Góra otrzymało dofinanso-
wanie na realizację projektu „Razem na 
Trasie: Polska-Czechy Aktywne”, który 
jest współfinansowany ze środków Unii 
Europejskiej w ramach Europejskiego 
Funduszu Rozwoju Regionalnego w ra-
mach programu Interreg Czechy – Pol-
ska 2021-2027 Fundusz Małych Projek-
tów Euroregionu Nisa-Nysa.

(RaŚ)

Beata Urbaniak - wałbrzy-
szanka, wicedyrektorka I 
Liceum Ogólnokształcącego 
w Wałbrzychu oraz prezeska 
KSP Jedlina - otrzymała po-
wołanie do Kadry Polski Ko-
biet w Petanque.

Francuski trener repre-
zentacji Polski Jean Philippe 
Soricotti docenił jej liczne suk-
cesy w sezonie 2023, w tym 
zdobycie dwóch tytułów wi-
cemistrzyni Polski (srebro w 
mikstach z Kazimierzem Urba-
niakiem i brąz w indywidual-

nych mistrzostwach Polski ko-
biet), a w rezultacie dojście do 
29. miejsca w rankingu najlep-
szych zawodników Polskiej Fe-
deracji Petanque. Beata Urba-
niak zakończyła sezon 2023 na 
6. miejscu PFP wśród kobiet. 
Trener Soricotti docenił też 
zaangażowanie w promocję 
petanque oraz ogromny wkład 
w pracę Klubu Sportowego Pe-
tanque Jedlina, który w ubie-
głym sezonie awansował z 22 
na 4. miejsce w Polsce.

(BU)

Raport z Gminy Walim Urbaniak w reprezentacji
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Usługi hydrauliczne. 

Montaż instalacji 

centralnego ogrzewania, 

gazowych oraz kominów 

systemowych.

Tel. 506 206 102

USŁUGI

(2) KUCHNIE, meble na wymiar, 
SZAFY WNĘKOWE, GARDEROBY 
i inne stolarskie. TANIO! Tel. 
692-123-981.

MOTORYZACJA

(2) Kupię stare motocykle oraz 
szkolne przekroje silników i 
maszyn parowych, a także syreny 
strażackie. Tel. 889-706-226. 

KUPIĘ

(13) Kupię starocie: dokumenty, 
zdjęcia, odznaczenia, zegar-
ki, militaria, figurki i patery z 
okresu PRL-u, szkło kolorowe, 
komiksy i inne przedmioty. Tel. 
604-574-501.

NIERUCHOMOŚCI

Głuszyca ul. Kłodzka 8
tel.882068300, 609036716

e-mail:info@zolnieruk.pl
www.zolnieruk.pl

Oferujemy naszym Klientom bez-
pieczne i sprawne przejście przez 
cały proces zakupu lub sprzedaży, 
aż do momentu umowy końcowej 
związanej z jej nabyciem/zbyciem. 
Pomożemy w określeniu stanu 
prawnego i kompletowaniu doku-
mentów. Zapraszamy do bliższej, 
bezpłatnej prezentacji! 

Sprzedam lokal mieszkalny 3 poko-
je, 2 piętro, o pow. 50m2 z garażem 
murowanym. Cena 200 tys. zł 

Sprzedam mieszkanie w Zagórzu 
Śląskim o pow.60,2m2 z garażem 
oraz z ogródkiem. Cena 170 tys. zł

Sprzedam mieszkanie w Jedlinie- 
Zdroju, 2 pokoje, 2 pietro. o pow. 
67m2,  Cena 300 tys.zł.

Sprzedam dom o pow. 100m2 do 
remontu. Działka o pow. 956m2, 
5 pokoi, garaż, zabudowa gospo. 
Cena 360 tys. zł.

Sprzedam mieszkanie w Wałbrzy-
chu- Podzamcze po kapitalnym 
remoncie 60m2 z balkonem 3 
piętro z windą. Cena 380 tys. zł

Sprzedam dom około 320m2, 
działka 1394m2 z garażem, 7 pokoi. 
Cena 1mln 200 tys zł.

Domy w stanie deweloperskim w 
Wałbrzychu o pow. 118 m2. Cena 
850 tys. zł

Sprzedam działkę budowlaną o 
pow. 1700m2. Cena 240 tys. zł Stare 
Bogaczowice.

Sprzedam dom w Szczawnie- Zdro-
ju o pow. 107m2. 4 pokoje- za-

Jedlina-Zdrój
ul. Kłodzka 29d
tel.: 781 454 045
czynne: pn-pt 8:00-20:00, sob 8:00-14:00

WULKANIZACJA
KLIMATYZACJA

BIURO: 

ul. Słowackiego 8 
(I piętro w budynku kancelarii adwokackiej)

tel.: 600 814 572
agnieszka.malecka@onet.eu

TANIE 
UBEZPIECZENIA
• KOMUNIKACYJNE
• MAJĄTKOWE
• NA ŻYCIE

Oferujemy profesjonalną pomoc 
przy rejestrowaniu pojazdów: załatwienie 

wszelkich formalności w Urzędzie 
Skarbowym, Urzędzie Celnym 
oraz w Wydziale Komunikacji.

WSPÓŁPRACUJEMY 
ZE WSZYSTKIMI FIRMAMI!

Tartak Urbaniak oferuje:
więźby dachowe, ogrodzenia,

deski: tarasowe, podłogowe, boazeryjne, 
elewacyjne (różne profi le)

opał iglasty

Jedlina Zdrój, ul. Kłodzka 29
Tel. (74) 845 56 50, 509 52 60 12

Profesjonalny 
montaż 

nawiewników 
do okien PCV. 

Tel. 508 39 38 35.

instal   STD
BIURO PROJEKTÓW I USŁUG INWESTYCYJNYCH

projektowanie, kierowanie robotami oraz nadzór 
inwestorski we wszystkich branżach budowlanych
ul. Wysockiego 28, Wałbrzych
e-mail: instal_std@op.pl / tel. 501 292 469

P.H.U. - „MAJA” Sp.J. 
na rynku od 1998 roku.

Oferuje 
ubezpieczenia:

- komunikacyjne
- majątkowe
- grupowe

Wałbrzych 
Pl. Magistracki 10  

(obok ratusza), 
ul. Zamkowa 4.

Tel. 74/ 666-55-44
 74/ 842-36-23
Kom. 603-79-62-54
 605-74-37-71

i inne...

SKLEP i SERWIS 
ROWEROWY

ul. Mickiewicza 3b 
w Wałbrzychu

tel. (74) 847 15 14
lub 723 460 076

Zapraszam!
Radosław Romanik

Sprzedam działkę 
w Dziećmorowicach 

(obręb 1) o powierzchni 
1. 360 ha (łąki, 0,19 ha 

zakrzewione). 
Cena: 60 000 zł. 

Telefon kontaktowy: 
691 956 309

Okna LUCH
- najtańsze okna, które polubisz!

5 lat gwarancji,
perfekcyjny montaż.

Przystępna cena! Raty!
Ponadto wymieniamy stare

uszczelki w oknach PCV.
Kontakt: Okna LUCH,

ul. Mickiewicza 69 w Wałbrzychu
74 843 22 84, 605 430 006

DB2010 .PL
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• Ogłoszenia 
okolicznościowe  
• Podziękowania 

• Kondolencje 
• Nekrologi

Tel. 791 87 34 77

budowa szeregowa, stan surowy, 
zamknięty.  Cena 480 tys. zł 

Informacje dotyczące nieruchomo-
ści zostały sporządzone na podsta-
wie oświadczeń i nie są ofertą w 
rozumieniu przepisów prawa, mają 
charakter wyłącznie informacyj-
ny i mogą podlegać aktualizacji, 
zalecamy ich osobistą weryfikację. 
Serdecznie zapraszamy do naszego 
biura w Głuszycy i na stronę www.
zolnieruk.pl.

Mechanika pojazdowa: m.in. wymiana klocków hamulcowych, 
rozrządu, sprzęgła; remonty silników i zawieszenia; serwis klima-
tyzacji; wulkanizacja; dynamiczna wymiana olejów w automatycz-
nych skrzyniach biegów; komputerowa diagnostyka silnika

tel. 696 473 695, 609 899 811 / ul. Lubelska 3 w Wałbrzychu (dawny Polmozbyt)
dojazd od ul. Mazowieckiej (wjazd w lewo za komendą policji)
Zapraszamy od poniedziałku do piątku w godz. 8.00 – 17.00

w soboty w godz. 8.00 – 14.00

SZYBKI SERWIS, PEWNY ODBIÓR, GWARANCJA JAKOŚCI

Usługi budowlane:

malowanie, tynkowanie, 
panele, płytki,

łazienki, remonty 
mieszkań.

Działalność jednoosobowa.

Tel. 666 201 604
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Kolejna dobra inwestycja 
w WSSE „INVEST-PARK”
- Nasze ekspertki z Departamen-
tów Prawnego i Obsługi Inwestora 
powitały prezesa fi rmy Stalax i za-
pewniły go, że decyzja o wsparciu 
inwestycji w postaci ulgi podatko-
wej to nie jedyne wsparcie, jakie 
można uzyskać w Wałbrzyskiej 
Specjalnej Strefi e Ekonomicz-
nej „INVEST-PARK” – mówi Piotr 
Wojtyczka, Prezes Zarządu WSSE 
„INVEST-PARK”.

Stalax od prawie dwóch dekad 
jest producentem elementów sta-
lowych i aluminiowych wykorzy-
stywanych w budownictwie z ich 
ofercie można znaleźć: świetliki i 
klapy, pokrycia dachowe, zadasze-
nia z poliwęglanu, systemy szklane, 

konstrukcje stalowe i aluminiowe, 
elewacje z płyt kompozytowych i 
warstwowych oraz balustrady nie-
rdzewne i stalowe. Poza standardo-
wą ofertą można popuścić wodze 
fantazji i mieć pewność, że wyszko-
lona kadra Stalax podejmie rękawi-
cę i zrobi wiele, by udało się zreali-
zować nawet najbardziej wymyślne 
projekty.

- W ramach inwestycji, producent 
przeznaczy co najmniej 640 tysię-
cy złotych na modernizację parku 
maszyn, co zwiększy możliwości 
produkcyjne zakładu. Cieszymy się, 
że możemy wesprzeć w rozwoju 
kolejne polskie przedsiębiorstwo 
z obszaru małych i średnich przed-

siębiorstw. Wszystkich przed-
siębiorców zainteresowanych 
otrzymaniem decyzji o wsparciu 
inwestycji, w ramach rządowego 
programu Polska Strefa Inwestycji, 
zapraszamy do zapoznania się z in-
formacjami zamieszczonymi na na-
szej stronie internetowej: h� ps://
invest-park.com.pl/pomoc-publicz-
na/ i do kontaktu z ekspertami z 
Departamentu Sprzedaży i Rozwo-
ju Biznesu pod numerem telefonu 
+48 74 664 91 54 oraz za pośrednic-
twem poczty elektronicznej: drb@
invest-park.com.pl. Dołącz do naj-
lepszej strefy dla twojego biznesu, 
bo razem możemy więcej – dodaje 
Piotr Wojtyczka.

Webinaria z WSSE „INVEST-PARK”
Wałbrzyska Specjalna Strefa Eko-
nomiczna „INVEST-PARK” kom-
pleksowo dba o swoich inwestorów. 
Jednym z elementów tej opieki są 
szkolenia.

Wałbrzyska Specjalna Strefa Eko-
nomiczna „INVEST-PARK”, wraz z part-
nerami zaprasza na cykl webinariów:

26.03.2024 r. w godz. 10.00 – 
11.30, Sendero Tax & Legal - BHP 
i ochrona środowiska. Odpowie-
dzialność karna za stan BHP w fi r-
mie (szczegóły na stronie: h� ps://
invest-park.com.pl/events/27667/);

27.03.2024 r., w godz. 10.00 – 
11.00, Fundusze europejskie dla 
przedsiębiorstw (szczegóły na 
stronie: h� ps://invest-park.com.pl/
events/27712/)

28.03.2024 r., w godz. 10.00 – 
11.30, Sendero Tax & Legal - Transfer 
pricing – jak dokumentować niety-
powe transakcje. Przegląd najnow-
szych narzędzi wraz z praktycznymi 
przykładami ich stosowania (szcze-
góły na stronie: h� ps://invest-park.
com.pl/events/27719/)

29.03.2024 r., w godz. 10.00 – 
11.30 - Tax Legal Advisors Kancelaria 
- Sygnaliści - projekt ustawy (szcze-
góły na stronie: h� ps://invest-park.
com.pl/events/27725/).


